
Från	Miljöpartiet	
	
Tyvärr	har	vi	hittat	era	frågor	så	sent	som	ikväll	söndag	och	därför	har	vi	fått	sätta	
ihop	våra	svar	lite	hastigt.	Vi	hoppas	på	fortsatt	kontakt	framöver.		
	
Vad vi har gjort och gör för landsbygden	
I diskussionen om ÖP 2040 försvarade vi ytterorterna så mycket vi kunde. Vi 
befarade att valet av vissa ytterorter som serviceorter skulle kunna bli till 
nackdel för de som inte blev valda.	
	
Gällande flygplatsen har vi hävdat att en fabrik där skulle gynna platsen runt 
om och då även Väring som kan få mer inflyttning tack vare nya jobb.	
Vi får ta med oss frågan om tomter för att se var dessa frågor initieras för att 
se vilka möjligheter vi har att påverka.	
Så länge vi vet så har vi i fullmäktige kämpat för att bevara skolor och 
förskolor på landsbygden. Vi har motsatt oss nedläggning då vi förstår av att 
de behöver finns kvar.	
Kollektivtrafiken är en viktig fråga för oss. Goda kommunikationer mellan alla 
delar av kommunen är viktigt för att möjliggöra ett gott liv i tätorten likväl som 
på landsbygden. Det är centralt i det hållbara samhället som vi vill bygga. 	
Vi tar med oss frågan om IT-strategi.	
Bättre cykelvägar förordar vi och stöttar när förslag kommer upp och vi har 
själva lyft dessa frågor också. Det ska självklart finnas säkra cykelvägar. Det 
är illa att det saknas. 	
	
Vad gäller skogen så driver vi att skogsägarna ska få kompensation för att 
låta skogen stå kvar som kolsänka.	
	
Det är viktigt för oss att alla ska kunna välja i vilken del av kommunen 
man vill bo och ändå ha tillgång till skola, barnomsorg och goda 
kommunikationer. Det är inte hållbart att enbart centralorten växer. 	
	
Vi är intresserade av fortsatt dialog med er och input från er. 	
	
Tack för frågorna!	
	
Miljöpartiet de Gröna i Skövde	
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